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INTERPELACJA 241/2024 
 
 
 
Sprawa:  budowa ulic Gerwazego, Protazego, Rejenta i Podkomorzego 
 

Proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

- Na jakim etapie realizacji  jest budowa ulic: Gerwazego, Protazego, Rejenta i 

Podkomorzego? 

- Czy teren pod budowę ulic zostanie wywłaszczony decyzją ZRID, o której była 

mowa na ostatnim spotkaniu Mieszkańców z Zastępcą Prezydenta ? 

- W jakim terminie  jest przewidywane rozpoczęcie procedur przetargowych                     

i rozpoczęcie budowy przedmiotowych ulic? 

Z góry dziękuję za udzielenie szczegółowych wyjaśnień w opisanej sprawie.  
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